
V Harrachově 10. dubna 2024


Na mezinárodní silnici I/10, která prochází Harrachovem, došlo za poslední měsíc ke zvýšenému 
počtu dopravních nehod, a to v nepřehledné zatáčce, do které ústí vjezd k nové prodejny 
potravin. Město Harrachov proto vyzvalo Policii ČR, ať situaci řeší. Na základě toho proběhla 
schůzka PČR, ŘSD, Města Harrachov a MÚ Tanvald. Řešení zatím není. Vedení Harrachova prosí 
řidiče o opatrnost. 


“Při povolení stavby nové prodejny potravin nebylo zároveň řešeno napojení vjezdu na přilehlé 
parkoviště s mezinárodní silnicí I/10 do Polska. Hned první měsíce provozu prodejny ukázaly, že je 
tato situace vážná, kdy víme nejméně o 6 dopravních nehodách, při kterých došlo ke středu 
vozidel vyjíždějících z parkoviště s vozidly jedoucími z Polska. Situaci intenzivně řešíme,” říká 
starosta Tomáš Vašíček. 


Ve středu 27. března se v Harrachově sešli zástupci Policie ČR, Ředitelství silnic a dálnic, Města 
Harrachov a MÚ Tanvald. Situaci vyhodnotili jako vážnou a shodli se na pořízení dopravního 
auditu v co nejbližší době. 


Výjezd z parkoviště u nové prodejny potravin se nachází ve směru z Polska v pravotočivé zatáčce, 
kde je silnice nakloněna z kopce a řidiči na ní proto často nedodržují předepsanou rychlost. Jen 
několik metrů za odbočkou na parkoviště navíc odbočují vlevo ti, kteří chtějí jet do centra města. 


“Situace je v místě velice nepřehledná, a proto prosíme všechny řidiče o opatrnost a trpělivost. Na 
řešení intenzivně pracujeme se všemi dotčenými orgány,” říká starosta Harrachova Tomáš Vašíček. 



